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Per Ling-Vannerus lämnade muntlig redovisning i ärendet. 

 

Styrelsen beslöt 

att ge VD uppdrag att genomföra upphandling och beskriven byggnation samt träffa 

avtal med i huvudsaklig överensstämmelse med vad som redovisats i ärendet 

 

Stefan Hansson, Vivianne Gunnarsson, Berit Kruse och Margarita Pulido samt ej 

tjänstgörande suppleanterna Birgit Marklund Beijer, Pontus Piazzolla och Anders 

Djerf lät till protokollet anteckna följande 

 

”Den nya majoriteten i Stockholms stad har inlett arbetet med att skärpa upp stadens 

upphandlingar. Upphandlingspolicyn kommer att revideras så att den säkerställer att 

personal får arbeta under schysta villkor, även i de upphandlade verksamheterna. På 

samma sätt ska god kvalitet i verksamheten, höga krav på miljöarbetet och ett socialt 

ansvar vara lika självklart i stadens upphandlade verksamhet som i den egna 

verksamheten. I den nya politiska majoritetens förslag till budget framgår tydligt 

direktiven för den nya upphandlingspolicyn. 

 

Inom kort kommer majoriteten även ta steget fullt ut och implementera Vita jobb-

modellen i samtliga upphandlingar. Inget företag ska längre ha möjligheten att genom 

försämrade villkor för personal, försämrad kvalitet för medborgarna eller lägre 

hållbarhetskrav konkurrera om stadens verksamheter.” 

§ 8  

Val av ny ordförande i Kapellskärs Hamn AB 

I ärendet förelåg skrivelse till styrelsen den 10 november 2014.  

 

Helena Bonnier föreslog att Stefan Hansson utses till ny ordförande i Kapellskärs Hamn 

AB. 

 

Styrelsen beslöt 

att utse Stefan Hansson till ny ordförande i Kapellskärs Hamn AB.  

§ 9  

Rätt att teckna firma 

I ärendet förelåg skrivelse till styrelsen den 10 november 2014.  

 

Styrelsen beslöt 

att bolagets firma ska tecknas – förutom av styrelsen – av ordföranden Stefan  

Hansson, vice ordföranden Helena Bonnier, verkställande direktören Johan  


